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Overzicht van moties en toezeggingen 
Voor het laatst bijgewerkt op 7 november 2017 

Moties 2017 

Onderwerp van de motie 

 

 

Hoe afgehandeld? 

 

(Wanneer een motie nog in behandeling is, staat 

dat er dikgedrukt bij.) 

Portefeuillehouder/be

handelend ambtenaar 

Belang van sporten in de 

buitenlucht in 

Heerhugowaard, 16 

februari 2017  

 

In behandeling. Terugkoppeling geweest in de 

commissie van oktober. Er is besloten dat het geld 

dat over is uit het bouwbudget van sporthal de 

Draai, gebruikt wordt voor extra toestellen en routes 

in Heerhugowaard. Hierover komt in december een 

raadsvoorstel in de raad.  De gemeente wil onder 

andere de volgende dingen oppakken: 1. Het 

inrichten van hardlooproutes voorzien van borden 

met sportoefeningen ter inspiratie. 2. Sportactiviteit 

opzetten met sporttrainers en 3. LO-docenten 

aanmoedigen hun leerlingen een bootcamp te laten 

geven aan bedrijven.  

 

LD 

Frederike van 

Jansbeken 

Buitensporten is gezonder 

dan binnensporten, 16 

februari 2017 

Zie bovenstaande motie. LD 

Frederike van 

Jansbeken 

Buitensporten en 

teambuilding, 16 februari 

2017  

 

Zie bovenstaande motie. LD 

Frederike van 

Jansbeken 

Verkeersveiligheid, 16 

februari 2017 

In behandeling. College voorstel wordt 21 november 

verwacht.   

MS 

Martien Ippel 

Energiecoaches, 28 maart 

2017 

Nog niet afgehandeld. Het onderzoek is bezig. 

Terugkoppeling was verwacht in het 4e kwartaal. Dit 

wordt mogelijk niet gehaald. Nadere informatie 

volgt spoedig. 

MS 

Katinka Hutten 

Kleinschalige 

woonvoorzieningen voor 

dementerenden in 

Heerhugowaard, 7 mei 

2017 

Afgehandeld met een raadsinformatiebrief in 

augustus. 

MS  

Sybren/Nadine 

Motie van afkeuring (van 

weggevallen vertrouwen) 

richting het dagelijks 

Bestuur van GGD NHN, 27 

Afgehandeld en terug gekoppeld in raad (Cie SO) in 

oktober. De directeur van GGD heeft een aantal 

toezeggingen ter verbetering gedaan en de raad kon 

zich hierin vinden. 

GO 

Frank Schuitema 



 

2 

 

juni 2017 

  

Verbeteren fietsparkeren 

Stadshart, 4 juli 2017 

Afgehandeld. Nieuws van de dag 2 november.  MS 

Martien Ippel 

Kinderen in 

armoedesituaties, 5 juli 

2017 

Afgehandeld via raadsinformatiebrief in augustus. GO  

Friedel Nijman 

Eigen bijdrage Wmo, 5 juli 

2017 

In behandeling. Beleidsad iseur erkt s e ario s uit 
en terugkoppeling vindt plaats in december 2017. 

MS 

Cor Breg 

Gratis Hugohopper 

abonnement voor de 

Huygenpas-houders, 26 

juni 2017 

Afgehandeld. Is in college geweest op 7 november.  MS 

Friedel Nijman 

 

 

Moties 2016 
 

Onderwerp van de motie Hoe afgehandeld? 

 

 

Portefeuillehouder/b

ehandelend 

ambtenaar 

Vervoer op waterstof, 6 

januari 2016 

Afgehandeld. De mogelijkheden daartoe zijn 

gecommuniceerd via het Nieuws van de Dag.  

MS 

Martien Ippel 

Gemeentehuis 

Energieneutraal, 7 januari 

2016 

Motie is afgehandeld. Zie raad september 2017.  LD 

Willem Paap 

Gebruik 

energiebesparende LED 

verlichting binnen kader 

strategie duurzame 

ontwikkeling, 7 januari 

2016 

Afgehandeld. Gebruik van LED verlichting bij 

vervanging/groot onderhoud is inmiddels 

meegenomen in de herijking van de voorzieningen 

voor groot onderhoud.  

LD 

Mike Zuurbier 

Afvalscheiding binnen 

kader strategie duurzame 

ontwikkeling 

Afgehandeld. Uitgangspunt van (bron)scheiden van 

afval en grondstoffen is opgenomen in het nieuwe 

grondstoffenbeleidsplan. Motie wordt daarin als 

kader aangehaald. Grondstoffenbeleidsplan 2018-

2021 wordt in november in de cie en raad 

behandeld. 

CvS 

Egbert van Vulpen 

Asbest eraf zonnepanelen 

erop, 12 januari 2016 

In behandeling. De motie is voorgelegd aan het 

Algemeen Bestuur van de RUD NHN. Zij hebben er 

mee ingestemd dat de RUD dit thema regionaal 

oppakt en met een projectvoorstel komt. Er is een 

projectgroep van de RUD actief.  

De RUD is druk met het organiseren van een 

asbestinventarisatie in de RUD gemeenten. Deze 

inventarisatie heeft Heerhugowaard laten uitvoeren.  

GO 

Peter van Drongelen 

Marc Zwart 
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In Heerhugowaard loopt op dit moment een 

pilotproject  waarbij eigenaren ism de gemeente en 

een aanbieder van collectieve veilingen hun 

asbestdak collectief kunnen laten saneren. We zijn 

hiermee de eerste gemeente in NL.  

Aansluiting bij coalitie van 

Regenboogsteden en 

ontwikkeling van een 

LHBT-emancipatiebeleid, 

13 januari 2016 

Afgehandeld. Zie NvvD 29 mei 2017. MS 

Artotheek, 17 januari 

2016 

Afgehandeld. De artotheek zit op de stationsweg.  LD 

Terugdraaien besluit 

otie SP tijdstip 
aa iede  jaarstukke , 
20 januari 2016 

Afgehandeld. Dit jaar wordt opnieuw bekeken of het 

kan vanwege de invoering van het Sociaal domein. 

Daar is de raad over geïnformeerd. Tijdens de 

opmaak van de bestuurlijke planning van 2018 

wordt daar weer aandacht aan besteed.  

 

LD 

Inge Harmsen 

Groenzaam 

Heerhugowaard, 24 

januari 2016 

In behandeling. In de voorjaarsnota 2016 heeft 

besluitvorming over de uitwerking van deze motie 

plaatsgevonden. In de commissie SO van 7 

november wordt de stand van zaken gepresenteerd.  

MS/LD 

Willem Paap 

Patiënten belangen 

ziekenhuis Noordwest 

Ziekenhuisgroep, 26 

januari 2016 

Afgehandeld. De noordwest groep heeft besloten 

dat ze in Alkmaar blijven. 

LD 

 

Onderzoek naar vuurwerk 

overlast en gebruik, 11 

februari 2016 

In behandeling. Het onderzoek wordt gedaan via de 

veiligheidsmonitor en er worden extra vragen 

toegevoegd. In maart 2018 komt de uitslag hiervan 

binnen. (Zie BW16-0267 d.d. 21 juni 2016) 

BB 

Sonja/Marga  

Vluchten kan niet meer, 

11 februari, 2016 

Afgehandeld. Motie is door particulier initiatief in 

samenwerking met AZC uitgevoerd.  

BB 

Sonja/Marga 

Bezorgdheid over 

vrijhandelsverdrag TTIP, 

21 februari 2016 

Afgehandeld. Brief is verstuurd. Griffie 

Van goedkope 

koopwoningen naar 

goedkope huurwoningen, 

21 maart 2016 

Afgehandeld en opgenomen. Op Beveland is na de 

instelling van de tasforce wonen de ontwikkeling van 

de Bever, waarin ook goedkope huurwoningen 

komen afgerond. Ook elders in Heerhugowaard zijn 

plannen in voorbereiding.  

GO 

Anton Balm 

Behoud van de 

gevangenissen in 

Heerhugowaard, 22 maart 

2016 

Afgehandeld. De burgemeester heeft zich hard 

gemaakt voor het in stand houden van Zuijderbos en 

Ammerswiel door middel van gesprekken met rijk en 

provincie. Dat heeft er voor gezorgd dat deze 

locaties vooralsnog niet afgestoten worden door 

justitie. 

MS/BB 

Sonja/Marga 
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Stavaza: ontwikkelingen rond sluiting gevangenissen 

wordt gevolgd en indien nodig acties bepaald om 

sluiting te voorkomen. 

 

Oproep aan gedeputeerde 

staten tot verbetering van 

regionaal openbaar 

vervoer, 6 april 2016 

Afgehandeld. Uitvoering aan gegeven per brief 

E201615138 (Per e-mail verstuurd aan de provincie) 

MS 

Martien Ippel 

 

Bezorgdheid over onrust 

in het AZC, 17 mei 2016 

Afgehandeld. De onrust ontstond door de 

maaltijden. Ten tijde van de noodopvang was de 

keukenvoorziening niet gerealiseerd. 

Inmiddels is er een volwaardige keuken geïnstalleerd 

en is er rond dit punt geen onrust meer in het AZC 

 

BB 

Marga/Sonja 

Opgravingen Brederode 

Veenhuizen, 23 mei 2016 

In behandeling. Nog geen terugkoppeling plaats 

gevonden.  Het blijvend zichtbaar maken van de 

opgegraven fundering van de middeleeuwse kerk in 

Veenhuizen heeft de aandacht van het college. Wij 

doen dit door het onderwerp in de publieke 

belangstelling te houden. 1.   Dit jaar is samen met 

de Stichting Oud Hollandse Kerken een mini 

symposium over de opgravingen georganiseerd en is 

een themabulletin verschenen. Voor de financiering 

van het zichtbaar maken van de fundamenten wordt 

gezocht naar externe financiering.  

2.        De opgraving is digitaal ingemeten. In de 

rapportage over de opgraving is ook kaartmateriaal 

opgenomen.  

3.        Het praalgraf Reinout van Brederode maakt al 

onderdeel uit van de promotie van Heerhugowaard.  

4.        Het rapport over de opgraving wordt op de 

raadswebsite geplaatst.  

 

 

 

LD 

Gerlof Kloosterman 

Burgerinitiatief 

Hertenkamp, 24 juni 2016 

In behandeling. In overleg met de stichting Vrienden 

van het Hertenkamp en Esdege-Reigersdaal is 

gekomen tot een voorstel voor de herinrichting van 

het hertenkamp. E.a.a. komt middels een B&W 

voorstel 31 oktober richting College.  

LD 

Joost/Joanna 

Stop de doorbelasting van 

precariobelasting door 

andere gemeenten, 29 

juni 2016 

Afgehandeld. Brief is verzonden.  LD 

Start-up klimaat, 26 juni 

2016 

Afgehandeld. Bij start van Zakenstation is er gezorgd 

voor begeleiding voor mensen die starten, tevens 

hanteert de bedrijfskring een korting op het 

MS 

Nathalie de Groot 
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lidmaatschap voor starters en coaching 

Verhoging individuele 

studietoelage voor 

arbeidsbeperkte jongeren, 

30 juni 2016 

In behandeling. Uitgesteld tot 31 oktober 2017. GO 

Friedel Nijman 

Lobby van de VNG tegen 

de Wet Open overheid, 27 

juni 2016 

Afgehandeld. We houden de ontwikkelingen in de 

gaten, ambtelijk aangesloten bij lobby en 

adviesgroep.  

Griffie 

Internet of Things, 28 juni 

2016 

Afgehandeld. Op 17 september is hier een 

raadsinformatiebrief over geweest.  

MS 

Inge Vosse 

Toegankelijkheid, 30 juni 

2016 

In behandeling. College voorstel wordt gemaakt 

(november 2017), onduidelijk nog wanneer het in de 

raad wordt behandeld. 

MS 

Stephan den 

Nijs/Yorick van 

Rijthoven 

 

Dagbehandeling voor de 

meest kwetsbare burgers, 

26 september 2016 

Afgehandeld via raadsinformatiebrief september 

2017 

MS 

Sybren/Nadine 

Onderzoek naar een 

Ecologische duurzame 

deel van een wijk, 1 

november 2016 

In behandeling. Afronding loopt. Adviseurs denken 

na over hoe ze dit gaan terugkoppelen. 

MS 

Katinka/Anton 

Aanwezigheid Halte Werk 

in Heerhugowaard, 8 

november 2016 

Afgehandeld.  Door wethouder mondeling 

afgehandeld. Er wordt samengewerkt in de toegang 

op een integrale wijze: er wordt gewerkt aan één en 

dezelfde vraagverkenning voor de WMO, Jeugdhulp 

en Participatie  (waaronder Schuldhulpverlening), 

zodat het voor een inwoner niet uitmaakt waar hij 

zijn vraag stelt, hier of in Alkmaar. 

GO 

Friedel Nijman 

 

 

Moties 2015 
 

Onderwerp van de motie Hoe afgehandeld? 

 

 

Portefeuillehouder/b

ehandelend 

ambtenaar 

Rafelranden en 

verrommeling in het 

buitengebied, 17 februari 

2015 

Afgehandeld door RB2016089. Besproken in raad.  GO 

Nieuwe structuurvisie, 17 

februari 2015 

Afgehandeld. Het college werkt naar een 

omgevingsvisie, eind 2017 staat die in de steigers. 

Dit past in het procesvoorstel dat de Raad in 2015 

heeft vastgesteld. Daarnaast is er jaarlijks een 

a tualisatiepla  aari  ijzigingen van meerdere 

(onderdelen van) bestemmingsplannen een plek 

GO 



 

6 

 

hebben, waaronder het buitengebied. 

Uitbreiding 

uitgaansmogelijkheden 

jongeren tot 18 jaar, 19 

februari 2015 

Afgehandeld. Bgm. brengt vertegenwoordigde 

jongeren in contact met horeca ondernemers.  

BB 

Sonja/Marga 

Ondernemersvrijheid in 

de horeca, 19 februari 

2015 

Afgehandeld. Na een proefperiode en een 

zorgvuldige evaluatie en participatie met betrokken 

incl omwonenden is de pilot omgezet naar een 

structurele verruiming van de openingstijden. 

 

BB 

Sonja/Marga 

Pilot verruiming 

sluitingstijden, 18 februari 

2015 

Zie bovenstaande motie. GO 

Huisvesting 

arbeidsmigranten in 

Heerhugowaard, 17 

februari 2015 

Afgehandeld. College van B&W heeft beleidskader 

huisvesting arbeidsmigranten Heerhugowaard 2015 

vastgesteld op 28 april 2015. Voorstel is juni 2015 in 

commissie MO geweest.  

GO 

Onderzoek landelijke pilot 

inbreilocaties, 17 maart 

2015 

Afgehandeld.  

Motie is opgenomen/verwerkt bij de behandeling 

van de verklaring van geen bedenkingen vorig jaar 

met de raad. (Aanwijzen van categorieën waarvoor 

op grond van 6.5 Bor geen verklaring van geen 

bedenkingen van de gemeenteraad nodig is).  

 

GO 

Ilja Zwollo 

Nota draagvlak bij 

inbreidlocaties, 24 maart 

2015 

Afgehandeld, RB2016103 d.d. 20 december 2016 GO 

Astrid Breetveld 

 

Aanwijzen categorieën 

van gevallen verklaring 

van geen bedenkingen 

niet vereist, 24 maart 

2015 

Afgehandeld, RB2016103 d.d. 20 december 2016 GO 

Leemhuis 

Afgeven definitieve 

Verklaring van geen 

bedenken plan 

Acacialaan-Beukenlaan, 

24 maart 2015 

Afgehandeld, RB2016103, 20 december 2016. GO 

Toon Prins 

Meer tolerantie voor de 

LHBT-gemeenschap, 16 

maart 2015 

Afgehandeld. Terug gekoppeld via nieuws van de 

dag. 

MS 

Groene oplossingen in de 

stad, 8 juni 2015 

Afgehandeld. Aan deze motie is gehoor gegeven 

door het plaatsen van een oproep aan ondernemers 

op de website van de bedrijfskring en die van de 

gemeente zelf.  

MS 

Crowdfunding en 

Cofinanciering, 15 juni 

2015 

Afgehandeld. In september is beleidsadviseur bij een 

door o.a. provincie georganiseerde bijeenkomst 

geweest in Hoofddorp. Op basis van gesprekken is 

GO 

Henk Jan Jansen 
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Margreet van der Pijl (Connectors) voor begeleiding 

van de organisatie. Er zijn twee bijeenkomsten 

geweest en toen kwam de burgertop in februari 

2016 en werd alles anders.  Er is onderzocht of er 

mogelijkheden zijn toe te passen in het sociale en 

fysieke domein.  

Financiering aanpassingen 

woningen, 16 juni 2015 

Afgehandeld. Het college heeft de raad 

geïnformeerd over de (on)mogelijkheden van de 

blijverslening Heerhugowaard. 

GO 

Transparantie leges, 22 

juni 2015 

Afgehandeld met notitie (memo). De notitie hebben 

we in begroting van 2017 verwerkt en leges 

verordening verwerkt. De uitleg van leges vindt elk 

jaar plaats in raadsvoorstel bij vaststelling van leges 

verordeningen. 

Inge Harmsen 

Voorkomen is goedkoper 

dan genezen, preventie in 

Veiligheidsregio, 23 juni 

2015 

Afgehandeld. De motie is door het college 

onderschreven en overeenkomstig de motie 

doorgestuurd naar Veiligheidsregio en collega 

gemeenten. 

De strekking van de motie is verwerkt in het 

beleidsplan 2016 en 2019 waarin preventie de rode 

draad is en wordt uitgelegd op welke wijze de 

preventie wordt vormgeven de komende jaren. 

 

BB 

Sonja/Marga 

Actieprogramma 

schuldhulp, 25 juni 2015 

Afgehandeld bij begrotingsbesprekingen. Er is 

inmiddels extra budget.  

GO 

Friedel Nijman 

Parkeersystemen, 24 juni 

2015 

Afgehandeld. Motie is door het college 

overgenomen. Dat is toen door toenmalige 

wethouder aan raad teruggekoppeld. Uitgangspunt 

uit de motie is meegenomen in aanbesteding van 

nieuwe parkeerapparatuur en samenwerking met 

eigenaar Middenwaard (Wereldhave). Sinds mei 

2017 is de nieuwe apparatuur operationeel en 

kunnen ondernemers werken met een kortingskaart 

voor de vier parkeervoorzieningen van Wereldhaven 

en de gemeente. Alleen de Dekagarage valt buiten 

dit systeem. Er zijn wel gesprekken geweest met de 

Dekamarkt, maar zij hebben besloten om hun 

apparatuur nog niet te vervangen en zij werken ook 

niet met kortingskaarten.  

LD 

Egbert van Vulpen 

Wijkgerichte aanpak 

groenonderhoud, 24 juni 

2015 

Afgehandeld. We werken in wijkteams. LD 

Mike Zuurbier 

Burgernet, 18 september 

2015 

Afgehandeld. Regelmatig vinden er activiteiten 

plaats om de bekendheid en deelname aan 

Burgernet te vergroten. Dat heeft er toe geleid dat 

het aantal deelnemers in Heerhugowaard 

procentueel hoger ligt dan het landelijk gemiddelde. 

BB 

Marga/Sonja 
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Starterlening voor 

aspirant koper van zijn 

eerste huis, 25 juni 2016 

Afgehandeld. Dat is er inmiddels en staat op de 

balans. 

LD 

Groen in de wijk tijdens 

groot onderhoud wijken, 

24 juni 2015 

Afgehandeld. Tijdens participatieproces 

(bewonderavonden en brieven) rondom de 

inrichting is aandacht hieraan gegeven.  

LD 

Mike Zuurbier 

Borgen continuïteit 

kortingsbonnen bij 

Huygenpas, 24 juni 2015 

Afgehandeld tijdens begrotingsgesprekken 2016, de 

bonnen bestaan nog steeds.  

GO 

Friedel 

Vermindering van de 

regeldruk, 25 juni 2015 

Afgehandeld. Zie raadsvoorstel RB2016103 d.d. 20 

december 2016. 

GO 

Astrid Breetveld 

 

Burenakkoord, 25 juni 

2015 

Afgehandeld. Zie raadsvoorstel RB2016103 d.d. 20 

december 2016. 

GO 

Peter van Drongelen 

Proces en 

communicatieafspraken 

leerlingenvervoer, 25 juni 

2015 

Terug koppeling geweest in commissie MO van 2 juli 

2015  

GO 

Initiatiefvoorstel sedum 

daken, 25 juni 2015 

Afgehandeld. Naar aanleiding van de motie is de 

sti uleri gsregeli g aa leg sedu dake  
ingevoerd. De raad is daarvan op de hoogte gesteld. 

Op dit moment loopt een evaluatie voor de periode 

2015/2017. De regeling heeft tot nu toe weinig 

effect gehad.  

LD 

Dusan Zanurovuc 

Tijdelijke opvang 

asielzoekers, 12 

september 2015 

Afgehandeld. Er is een asielzoekerscentrum 

gekomen. 

BB 

Onderzoek naar de nood 

voor/van sociale 

woningbouw, 21 

september 2015 

Afgehandeld. Deze motie heeft geleid tot de 

raadsopdracht voor de Taskforce wonen 

(raadsbesluit 22 maart 2016). Er is een opdracht 

geformuleerd en deze is door de raad bekrachtigd.  

GO 

Stephan den Nijs 

Loketten sociale zorg, 27 

oktober 2015 

Afgehandeld via nieuws van de dag. GO 

Friedel Nijman 

Laagdrempelig snel 

internet voor geheel 

Heerhugowaard, 1 

november 2015 

Afgehandeld. Zie RB2016088 d.d. 27 september 

2016. 

MS 

Inge Vosse 

Inzamelen blik en 

drankenkartons, 2 

november 2015 

In behandeling. Uitwerking van de motie is op een 

zijspoor gekomen na de proef met het inzamelen 

van plasticverpakkingen aan huis via een plastic zak 

(2015). College wil invulling geven aan de motie. 

Technisch is het gecombineerd inzamelen van 

plastic, metaalverpakkingen (blik) en 

drankverpakkingen (PMD) al mogelijk. In het 

bovengenoemde grondstoffenbeleidsplan is daarom 

het uitgangspunt dat wij over zijn gegaan op PMD. 

GO 

Egbert van Vulpen 
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Communicatie naar inwoners over het inzamelen 

van PMD volgt eind 2017/begin 2018.  

Zwemles voor iedereen, 4 

november 2015 

Afgehandeld via het Nieuws van de dag (Plonsfonds 

= voorliggende voorziening). Er is extra aandacht 

zowel bij het zwembad als de gemeentelijke 

organisatie dat deze mogelijkheid bestaat. 

GO 

Friedel Nijman 

Binnensport 

mogelijkheden 

Heerhugowaard De 

Noord, 5 november 2015 

Afgehandeld. Zie RB2016032 d.d. 22 maart 2016.  

Geld is daar naar toe gegaan. Dat wordt nu door een 

stichting geregeld en daar is consensus over.   

LD 

Lucienne Braaksma 

 

Moties 2014 
 

Onderwerp van de motie Hoe afgehandeld? 

 

 

Portefeuillehouder/be

handelend ambtenaar 

Kinderen zonder papieren, 

28 januari 2014 

Afgehandeld. De verruiming is geregeld in het 

Uitvoeringsbesluit Jeugdwet. Daarin is opgenomen 

dat de jeugdhulpplicht van de gemeenten ook geldt 

voor vreemdelingen die geen rechtmatig verblijf in 

Nederland hebben.  

 GO 

Kledingbank 

Heerhugowaard, 28 

januari 2014 

Afgehandeld. Kledingbank heeft locatie aan 

middenweg.  

MS 

Kinderpardon, 27 mei 

2014 

De actualiteit van het onderwerp is inmiddels 

vervlogen. Wanneer zich een casus voor mocht 

doen in onze gemeente, wegen wij alle relevante 

belangen en omstandigheden zorgvuldig tegen 

elkaar af, met bijzondere aandacht voor die van het 

kind, handelen wij naar bevind van zaken en 

informeren wij u zoveel en zo goed als redelijkerwijs 

mogelijk. 

BB 

 

Geluidsscherm rotonde 

Oosttangent/Zuidtangent 

ter hoogte uitgang 

Lommerhof, 24 juni 2014 

Afgehandeld. Het is onderzocht en er is 

geconcludeerd  dat geen aanvullende maatregelen 

genomen behoeven te worden.  

MS 

Leemhuis 

Leegstaande 

(bedrijfs)ruimte(n), 25 juni 

2014 

Afgehandeld. Voorbeelden zijn bekend bij de raad. 

Denk bijvoorbeeld aan; Beverland (woonunits naast 

de mediamarkt), umbriolaan 10 waar nu 

huureenheden zijn gekomen en de recente 

voorbereiding stationsweg 1.  

GO 

Anton Balm 

Jeugdwerkloosheid, 25 

juni 2014 

Afgehandeld door bespreking in commissie MO 

(door regionaal platform RPA + verwijzing naar hun 

website). 

GO 

Berends 

 

Gratis parkeren op Afgehandeld en achterhaald.  LD/MS 
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koopzondag bij 

Middenwaard, 27 juni 

2014 

Egbert van Vulpen. 

Iedereen doet mee, 27 

juni 2014 

Afgehandeld. Wederkerigheid is als tege prestatie  
opgenomen in de verordening.  

GO 

Friedel 

 

Substantieel hogere 

frequentie van 

treinreizigersvervoer van 

en naar Heerhugowaard, 

24 augustus 2014. 

Afgehandeld. Dat staat elk kwartaal op de agenda.  MS 

Patrick Rentinck 

Sluitingstijden terrassen 

Heerhugowaard, 25 

augustus 2014 

Afgehandeld.  Na de pilot is dit geborgd in de APV.  BB 

Marga/Sonja 

Aanbesteding 

welzijnsdiensten, 23 

september 2014 

Afgehandeld. De motie is door het college 

uitgevoerd.  

MS 

Lucienne Braaksma 

Huisvestigingsgeld 

scholen, 27 oktober 2014 

Afgehandeld, echter nooit op gerapporteerd.  Effect 

van schoolbesturen op voorjaarsnota is ook bij raad 

bekend. Zijn al druk bezig met bouwen Huyens 

college. 

MS 

Klaas Jan Leeuwen 

Rechtspositie 

mantelzorger, 28 oktober 

2014 

Afgehandeld. De motie is nadat het is aangenomen 

bij de vaststelling van de WMO verordening direct 

uitgevoerd.  Hierover werd destijds teruggekoppeld 

in een daaropvolgend BOT overleg met de cie in 

2014. 

MS 

Braaksma.  

Meldpunt sociaal domein, 

28 oktober 2014 

Afgehandeld. Vanaf 2015 hebben wij het 

Sociaalplein waar mensen terecht kunnen.  

MS 

Friedel Nijman.  

Wijkpanels, 30 oktober 

2014 

Afgehandeld. Datum is verstreken. GO 

Voldoen aan landelijke 

norm wijkagenten, 30 

oktober 2014 

Afgehandeld. Inzet mobiele surveillance buiten 

Centrumwaard en Stadshart 

Het accent van de inzet van de surveillanten ligt op 

bovengenoemde gebieden. Indien nodig wordt de 

mobiele surveillance ook ingezet in andere 

gebieden. Voorbeelden hiervan zijn bestrijden 

vuurwerkoverlast, op schoolpleinen, oud en nieuw, 

en ook andere plekken binnen de gemeente waar 

overlast opspeelt. 

 

 

BB 

Sonja/Marga 

Overleg oplossen 

vochtprobleem, 25 

november 2014 

Afgehandeld. Gecommuniceerd via nieuws van de 

dag. Er zijn bestuurlijke en aansluitend ambtelijke 

overleggen plaatsgevonden met Woonwaard en het 

HHNK. 

 

In 2015 is in het gebied ten noorden van de Amstel 

groot onderhoud uitgevoerd. Vooraf is onderzocht in 

LD 

Zoran 
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hoeverre er in dit deel van de Rivierenwijk sprake is 

van grondwateroverlast. In het openbaar gebied zijn 

door de gemeente drainagebuizen aangelegd. De 

woningbouwvereniging(en) en particuliere 

eigenaren van woningen hebben toestemming om 

van hun grondperceel aan te sluiten op het 

gemeentelijk drainagestelsel.  

In 2018 wordt in het gebied ten zuiden van de 

Amstel groot onderhoud uitgevoerd. In dit gebied is 

op een aantal locaties sprake van 

grondwateroverlast. Ook in dit deel worden 

drainagebuizen aangelegd. Woonwaard heeft in de 

afgelopen jaren meerdere keren maatregelen 

doorgevoerd ter bestrijding van de gevolgen van 

grondwateroverlast. Op drainagestelsel wordt het 

Woonwaard mogelijk gemaakt om aansluiting te 

zoeken met de door hen gekozen verdere 

maatregelen. Daarnaast doet Woonwaard 

onderzoek naar de verdere noodzaak tot 

maatregelen die in 2018 kunnen worden 

gecombineerd met de herinrichting van dit gedeelte 

van de Rivierenwijk. De kosten van de eventuele 

maatregelen worden in hun begroting opgenomen. 

Groene Lening 

(Duurzaamheidslening), 

16 december 2014  

Afgehandeld. Er is onderzocht of het aanbieden van 

een lening voor de financiering van duurzame 

maatregelen doelmatig en haalbaar is. Er bleek dat 

er voldoende aanbod is aan subsidies en regelingen 

waardoor het aanbieden van een groene lening geen 

meerwaarde zou gaan bieden. Daarom zijn een 

aantal activiteiten opgezet: een link op de website 

naar het Duurzaam bouwloket, promotie via sociale 

media en het bieden van een maandelijks 

inloopspreekuur door het Duurzaam Bouwloket in 

het gemeentehuis.  

MS 

Mark Homan 

 

 

Toezeggingen commissies en    

raad vanaf 01 januari 2017 

  
  

 

  

Datum 
Overleg-
orgaan 

Inhoud/onderwerp Actie Opmerkingen: 

9-Jan Cie MISB geen toezeggingen     
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10-Jan Cie SO 

Zodra het advies volgend uit de hoorzitting gereed is 
informeert het college de commissie over dit 
onderwerp (Actieve info: hoorzitting 10 jan over 
tankstation Sijs) GOK Afgehandeld en tijdens commissie terug gekoppeld. 

    
Inzake vragen BB n.a.v. brieven Rob Mark: indien 
mogeijk houdt weth Stam de cie ook tussentijds op de 
hoogte vd vorderingen in het participatietraject. MS 

Over het stationsgebied is afgelopen maanden uitvoerig 
 gecommuniceerd richting Raad. Besluitvorming staat  
in november op de agenda van cie en raad.  

    

RB Vvgb bouw 78 apartementen J.Duikerweg: het 
college blijft informeren over dit proces en de 
commissie wordt op de hoogte gesteld van al dan niet 
ingediende zienswijzen waardoor de 
ontwerpverklaring omgezet kan worden in een 
definitieve vvgb GOK 

Afgerond, definitieve besluitvorming is geweest.  
1e paal juli 2017 de grond in gegaan.  

    

Ontbrekende bijlage bij het raadsvoorstel wordt 
nagezonden. Tevens komt de wth schriftelijk terug op 
de vraag of de reserve Actief Burgerschap inderdaat 
uitgeput is na het toekennen van dit budget. GOK 

Is beantwoord desttijds en opgenomen in voorstel  
dat afgelopen B&W vergadering op agenda stond.  

    

Rondvraag T. Degreef (SP) over bijeenkomst 10-01 
van klankbordgroep over Middenweg-Zuid: Verslag 
wordt schriftelijk aan de raad gezonden. GOK 

Hier zijn geen notulen van gemaakt. Er zijn van 
 de vergadering wel foto's gemaakt van de opbrengst 
 op 'post-it'. Deze kunnen worden nagestuurd.  
Na deze klankbordgroepbijeenkomst zijn er nog 
 2 bijeenkomsten geweest en uiteindelijk een 
 inloopbijeenkomst waar ook de raad voor was  
uitgenodigd. Het project zit inmiddels in de uitvoering. 

12-Jan Cie MO 
vergadering gaat niet door vanwege het ontbreken 
van bespreekpunten     

24-Jan Raad 

Brief AB11 (B201614904 - Bedrijvenkring HHW 
betreffende 78 apartementen a/d Th van 
Doesburgweg te Beveland HHW): college zal in cie 
SO aandacht geven aan haar reactie op deze brief B&W 

Afgerond, definitieve besluitvorming is geweest.  
1e paal juli 2017 de grond in gegaan.  

  
 

  
 

30-Jan Cie MISB 
RB Verhuur ligplaasten jachthaven (RB2017001): 
Herbevestiging telefonisch gesprek met ACM wordt 
beschikbaar gesteld LD Afgerond; via NvD gecommuniceerd 

 
  

RB Aanpassen Huisvestingsverordening 
(RB2017002): Overzicht 
doelen/prognoses/toewijzingen worden gedeeld. GOK 

Jaarlijks staan in een rapportage van het SVNK 
 de cijfers van de woonruimteverdeling. Het is niet 
 terug te halen of dit materiaal is gedeeld met de raad. 

31-Jan Cie SO 
Vergadering gaat niet door vanwege het onbreken 
van bespreekstukken     

2-Feb Cie MO geen toezeggingen     

28-Feb Raad geen toezeggingen     

  
 

  
 

6-Mar Cie MISB 
Vergadering gaat niet door vanweg het ontbreken van 
bespreekstukken     

7-Mar Cie SO 

Wethouder zegt toe deze week nog de vragen te 
zullen beantwoorden. Eén van de vragen is om te 
monitoren of de investeringen ook meer bezoekers 
oplevert. Inzake: Raadsvoorstel garantstelling 
Poldermuseum. LD 

Poldermuseum levert jaarlijks een jaarverslag incl.  
bezoekersaantallen. College monitort op dit jaarverslag.  

9-Mar Cie MO vergadering is niet doorgegaan     

    
ER zal een conferentie worden belegd voor de 13 
gemeente die ook een transferium hebben, met als 
doel uitwisselen van ervaringen GOK Is geprobeerd. Mondeling in commissie terug gekoppeld 

28-Mar Raad geen toezeggingen     

  
 

  
 

3-Apr Cie MISB 
Actieve info over beloning bestuursvoorzitter VVI: de 
commissie ontvangt de notulen vd vergadering vd VVI 
als deze zijn vastgesteld LD 

Notulen worden in de ledenvergadering van december 
 a.s. vastgesteld 

4-Apr Cie SO geen toezeggingen     

6-Apr Cie MO Data en termijnen worden binnenkort gepubliceeerd 
inzake presentatie svz jeugdhulp GOK Presentatie is al achter de rug.  

18-Apr Raad geen toezeggingen     
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8-May Cie MISB 

RB Wijziging APV (RB2016092): burgemeester komt 
met een memo waarin aangegeven wordt of een 
gebiedsverbod mogelijk is, of een nadere vermelding 
van "overlas" nodig is. Ook wordt een voorbeeld-
artikeltekst toegevoegd op basis waarvan eventuele 
amendementen geschreven kunnen worden. BB 

Besproken in raadsconvent; voorstel is  
niet ter besluitvorming voorgelegd.  
Zonodig wordt initiatief door fracties genomen.  

9-May Cie SO       

11-May Cie MO       

23-May Raad 

wethouder Oude Kotte n.a.v. motie BB "Open houden 
kringloopwinkel De Noord": Met drie weken komt er 
een notitie voor commissiebehandeling over 
handhaving/detailhandel/kringloopwinkels. GOK Notitie reeds in commissie geweest door Cees Kruithof. 

  
 

  
 

6-Jun CieSO 

Wethouder Stam wil de commissie informeren over de 
reservelocaties Stadshart/ Plan de Nijs. Dit naar 
aanleiding van de arbitrage die op zes april vorig jaar 
is gestart. De uitkomst van de arbitrage was een 
bemiddelingstraject. Dit heeft geresulteerd in een 
nieuwe zet basisafspraken voor het Stadshart. Voor 
elke locatie is er een prijs, programma en planning 
bepaald en – indien noodzakelijk -  een 
afscheidsregeling.  In de raad van 6 september en in 
de commissie van 4 juli wordt de raad om 
besluitvorming gevraagd door de wethouder.  STAM opgenomen op commissieagenda 4 juli  

6-Jun Cie SO 

Wethouder Oude Kotte Het college voert gesprekken 
met de eigenaar (Tankstation Zeist - riciso contour 
bestemmingsplan Oost)  op dit moment. Als daar 
meer duidelijkheid over is komt de wethouder bij de 
commissie terug. De wethouder suggereert dat de 
raad heeft zelf deze kaders gesteld en daar wellicht  
op moet op terug komen.  GOK  Proces loopt nog 

8-Jun Cie MO 

Wethouder Oude Kotte doe toezegging dat de door 
Brugrbelang ingediende technische vragen over 
aantallen en uitstroom bij Transferium worden 
beantwoord via de in de cie MO in juli te bespreken 
notitie.                      Wethouder Dickhoff doet 
toezegging dat het contract met Esdégé Reigersdaal 
wordt toegevoegd aan de raadsstukken 

GOK / 
LD Contract is opgenomen bij de raadsagenda 

15-Jun Cie MISB       

27-Jun Raad       

  
 

  
 3-Jul Cie MISB vergadering is niet doorgegaan     

4-Jul Cie SO geen toezeggingen gedaan     

5-Jul Raad 

Wethouder Dickhoff neemt contact op met de 
voorzitter van het recreatieschap, zodat die contact 
opneemt met de voorzitter van de reddingsbrigade. 
Dit n.a.v. een vraag over de mogelijkheden om de 
reddingsbrigade onder te brengen nabij The Temple.        
Wethouder Oude Kotter: de gemeenteraad en de 
participanten krijgen invloed op de heroverweging van 
het evenementenbeleid.                                                
Wethouder Oude Kotte: hij komt via een notitie terug 
naar de raad op de structuur en de invloed van de 
raad op de GGD NHN. 

LD / 
GOK Proces evenementenbeleid loopt nog 

6-Sep Raad vergadering is niet doorgegaan     

  
 

  
 

4-Sep Cie MISB 

Wethouder Stam zal de vraag van Freek Marchal 
schriftelijk beantwoorden: In de termijnagenda staat 
als PM het Regionaal Actieprogramma 
Duurzaamheid. Gebeurt daar nog wat mee? MS Vraag is op 21 september beantwoord in nieuws van de dag.  

5-Sep Cie SO       

7-Sep Cie MO       

26-Sep Raad       

 


